

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: SHEBA METAL CASTING Date: 18-08-2021 09:14:08 AM	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: سبأ لسكب المعادن التاريخ: 18-08-2021 08:14:08 AM
The Extraordinary General Assembly Meeting of SHEBA METAL CASTING was held on 2:00 On 17-08-2021 at Company Headquarters. The shareholders participation in the General Assembly Meeting was 83%.	عقدت الهيئة العامة لشركة سبأ لسكب المعادن بتاريخ 17-08- 2021 على 2:00 اجتماعا غير عادي وذلك في مقر الشركة وبنسبة حضور 83 %.
Subject: Decreasing the company's Capital	الموضوع: تخفيض راس المال
The General Assembly approved the decrease of the company's capital from 1250000 to 625000 through:	حيث وافقت الهيئة العامة على تخفيض رأسمال الشركة من 1250000 سهم/دينار إلى 625000 سهم/دينار, وذلك عن طريق:
The Capital Decrease Method	طريقة تخفيض رأس المال
Amortization of the accumulated losses	إطفاء الخسائر المتراكمة
Amortization of the accumulated losses It was approved by the General Authority to extinguish (504,296) JD from the accumulated losses	
It was approved by the General Authority to extinguish	إطفاء الخسائر المتراكمة تمت الموافقة من قبل الهيئة العامة على اطفاء(504,296) دينار
It was approved by the General Authority to extinguish (504,296) JD from the accumulated losses	إطفاء الخسائر المتراكمة تمت الموافقة من قبل الهيئة العامة على اطفاء(504,296) دينار من الخسائر المتراكمة